
BERGEN
KOMMUNE

Møtereferat

Vår referanse:
Saksbehandler:

Dato:

24-10364
Ragnhild Joan

19. mars 2024

Tid:
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Politisk representant v/ Fredrik S. Mohn
FAU v/ Silje Sæbø
FAU v/ Cathrine Gjersvik
Elevrådet v/Guro Garnes

2024-03-19 Referat fra møte i skolemiljøutvalget

1. Godkjenning av referatet fra sist.
Referatet ble godkjent uten merknader.
Saker til eventuelt: ingen saker ble meldt.

2.

Sted:
Garnes ungdomsskule

Forfall: Garnes ungdomsskule
Morten Thorsen-Rinter
Leder og nestleder av elevrådet

Elevrepresentanter

Skolemiljøet ved Garnes ungdomsskule

Beskrivelse av opplevelse nå-situasjonen
vi elever, foreldre og skolen.

Innspill fra elever:
Mye hærverk og mange som gruer seg til å gå på skolen. Ønske om flere voksne
ute i friminutt. En del gruer seg grunnet enkelthendelser, som slåsskamper eller
fyrverkeri

Innspill fra ansatte:
Testprosjekt med organiserte aktiviteter i storefri. Dette har det vært varierende
hell med. Mange elever som ikke har lyst til å gjøre noe i friminutt. Når det er
mange fraværende blant personalet, har dette sklidd litt ut.
Styrte aktiviteter også på andre trinn. Åpen gymsal.
Baller ute samtidig med at snøen forsvant, har hjulpet.
Fugledissen er veldig populær.
Flere sitteplasser ute.

Informasjon fra rektor.
Det er meningen, og bevilget penger, til å utvide uteområdet ytterligere. Da blir det
nedover mot parkeringsplassen.

På den nye skolen blir det og mye benker ute. Der blir det også Tuftepark, fugledisser,
klatrestativ, basket og volleyball. Regler knyttet til dagslys, er det en del begrensninger på
hvor mye man kan ha av overbygg.

Innspill fra foresatte:



Det var mye opprør og uro i høst, men dette har nå roet seg. De problemene man
opplever er mer et samfunnsproblem enn et Garnes U-problem. Det kommer lite
saker og tilbakemeldinger fra foresatte til FAU. Det er positivt at det nå er
tydeliggjort hva som er informasjon fra ledelsen.
Innspill fra politisk representant. Byrådet jobber med en plan mot
ungdomskriminalitet. Her er også integrering i skolen være en viktig del.

Fra rektor:
Vi opplever en økning i fysisk hærverk. Det er vanskelig å finne ut hvem som har
gjort ting.

Skolen opplever og at foresatte vegrer seg mot å si ifra, fordi de er redd for represalier mot
barna sine. Dette er urovekkende. Som elev er det vanskelig å si ifra, hvis noen av
vennene som gjør ting som ikke er bra.

Mulighet for å anonymt melde fra enten via telefon eller en postkasse.

Resultater fra Elevundersøkelsen og arbeid etter Elevundersøkelsen.
Dette er fulgt opp med samtale med elever på 1 a.trinn og med Spekter undersøkelsen på
8.og 9.trinn.

Innspill til tiltak.
Flere anonyme muligheter til å melde fra
Flere voksenstyrte aktiviteter i friminutt

Garnes ungdomsskule

Ragnhild Joan Kaarstad - rektor

Dokumentet er godkjent elektronisk.


